
Zdravotná komisia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
 

 

Košice: 21.11.2016 

Číslo: 2038/2016/OSVaZ 

Vybavuje: PhDr. Peter Dringuš 
e-mail: peter.dringus@vucke.sk   

Telefón: 055/7268 295   

Fax: 055/7268 296 
 

 

 

ZÁPISNICA 

z 19. rokovania Zdravotnej komisie Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 21.11.2016 

 
Počet prítomných členov:         16 /podľa prezenčnej listiny/ 

Počet neprítomných členov:         1 

z toho ospravedlnení:          1 

 

 

PROGRAM ROKOVANIA: 

 
1. Spoločné rokovanie Zdravotnej a finančnej komisie Zastupiteľstva KSK:  

Objekty bývalých zdravotníckych zariadení spravované rozpočtovou organizáciou Správa 

majetku KSK 

 

Rokovanie Zdravotnej komisie Zastupiteľstva KSK 

2. Otvorenie, schválenie programu 

3. Aktuálne informácie predsedníčky komisie, vedúcej odboru sociálnych vecí a zdravotníctva, 

lekára samosprávneho kraja 

4. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2016 (Ing. Karafová) 

5. Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov KSK v zmysle VZN KSK č. 3/2006 

o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov (Ing. Karafová) 

6. Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2017 - 2019 (Ing. Karafová) 

7. Návrh VZN KSK, ktorým sa mení VZN KSK č. 18/2012 o poskytnutí finančných prostriedkov na 

mzdy     a prevádzku základným umeleckým školám, jazykovým školám a školským zariadeniam 

v znení neskorších predpisov (Ing. Kandráč) 

8. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení a zrušení 

zariadení školského stravovania (Ing. Kandráč) 

9. Spolufinancovanie projektu ELISE - European Life Science Ecosystems (Ing. Fülöp) 

10. IRI index regionálnej identity, metodika tvorby a vyhodnocovania indexu (Ing. Fülöp) 

11. Schválenie úkonov súvisiacich s majetkovou účasťou Košického samosprávneho kraja 

v obchodnej spoločnosti Nemocnica novej generácie Michalovce, a.s. (JUDr. Nemec) 

12. Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva KSK na I. polrok 2017 (MUDr. Grüllingová) 

13. Plán úloh komisií Zastupiteľstva KSK na I. polrok 2017 (MUDr. Grüllingová) 

14. Predĺženie doby nájmu nebytových priestorov v zdravotníckych zariadeniach v Košiciach 

pre poskytovateľov zdravotnej starostlivosti (Ing. Šebeňová) 

15. Rôzne - podnety a poznatky členov komisie 

16. Uznesenie a záver 
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K bodu č. 1 

Spoločné rokovanie Zdravotnej a Finančnej komisie Zastupiteľstva KSK otvorili a viedli 

predsedníčka Zdravotnej komisie MUDr. Mária Grüllingová, PhD. a predseda Finančnej 

komisie Ing. Jozef Burian. MUDr. Grüllingová, PhD. pripomenula členom komisií obsah 

analýzy ako aj uznesenie, ktoré ku problematike prijala zdravotná komisia. Následne prebehla 

k predmetnému bodu diskusia, v rámci ktorej prezentovali svoje dotazy a postoje jednotliví 

členovia oboch komisií (najmä: MUDr. Antónyová, MUDr. Makohus, MUDr. Hojstrič, Ing. 

Burian, Ing. Farkašovský, Ing. Trnka, p. Rečka). Postoje Úradu KSK prezentovali Ing. Bernát 

– riaditeľ, JUDr. Nemec – vedúci odboru pre verejné obstarávanie, kontroling a interný audit 

a v diskusii vystúpil aj Ing. Hudák – hlavný kontrolór KSK. MUDr. Grüllingová, PhD. 

konštatovala, že Zdravotná komisia má v uvedenej veci jasno a stojí si za svojim uznesením č. 

24/2016, ktoré bolo prijaté na rokovaní dňa 1.8.2016. Ing. Bernát záverom navrhol rozšíriť 

spracovanú analýzu ku problematike polikliník o analýzu odpredaja (komerčného alebo so 

zachovaním poskytovania zdravotnej starostlivosti), z ktorej musí byť jasné, či je Úrad KSK 

vôbec schopný objekty uvoľniť a ponúknuť na odpredaj. V neposlednom rade je potrebné 

zistiť samotný záujem o kúpu týchto nehnuteľností nachádzajúcich sa okrem iného aj 

v historickom centre Košíc. Nevylučuje sa ponúknuť priestory aj pre samotných nájomcov – 

lekárov. KSK v súčasnosti nemá dostatok finančných prostriedkov na riešenie havarijných 

stavov v jednotlivých nehnuteľnostiach, nie to ešte investovať do rekonštrukcie. Zdroje 

získané odpredajom by sa použili na rekonštrukciu objektov polikliník, ktoré ostanú v správe 

KSK. 

 

K bodu č. 2 

Zdravotná komisia bola uznášania schopná. Program navrhnutý v pozvánke bol jednohlasne 

schválený všetkými členmi komisie.  

 

K bodu č. 3 

MUDr. Mária Grüllingová, PhD. informovala členov komisie o uskutočnení výberového 

konania na post lekára samosprávneho kraja. S účinnosťou  od novembra 2016 sa ním na 

čiastočný úväzok stal MUDr. Erich Boroš, PhD., MSc. Predsedníčka komisie privítala 

a predstavila členom komisie nového lekára samosprávneho kraja a zároveň mu zaželala veľa 

úspechov na novom pôsobisku. 

 

K bodu č. 4 

Uznesenie č. 32/2016 

Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Úpravu rozpočtu 

Košického samosprávneho kraja v roku 2016. 

Hlasovanie č. 1 

Za:  16 

Zdržal sa: 0 

Proti:  0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu č. 5 

Uznesenie č. 33/2016 

Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a zobrať na vedomie Informáciu 

o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov KSK v zmysle VZN KSK č. 3/2006 

o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov. 

Hlasovanie č. 2 

Za:  16 
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Zdržal sa: 0 

Proti:  0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu č. 6 

Uznesenie č. 34/2016 

Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Návrh rozpočtu 

Košického samosprávneho kraja na roky 2017 - 2019. 

Hlasovanie č. 3 

Za:  16 

Zdržal sa: 0 

Proti:  0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu č. 7 

Uznesenie č. 35/2016 

Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Návrh VZN KSK, 

ktorým sa mení VZN KSK č. 18/2012 o poskytnutí finančných prostriedkov na mzdy 

a prevádzku základným umeleckým školám, jazykovým školám a školským zariadeniam 

v znení neskorších predpisov. 

Hlasovanie č. 4 

Za:  16 

Zdržal sa: 0 

Proti:  0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu č. 8 

Uznesenie č. 36/2016 

Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Návrh Všeobecne 

záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení a zrušení zariadení 

školského stravovania. 

Hlasovanie č. 5 

Za:  16 

Zdržal sa: 0 

Proti:  0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu č. 9 

Uznesenie č. 37/2016 

Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Spolufinancovanie 

projektu ELISE - European Life Science Ecosystems. 

Hlasovanie č. 6 

Za:  16 

Zdržal sa: 0 

Proti:  0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu č. 10 

Uznesenie č. 38/2016 
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Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť IRI index regionálnej 

identity, metodika tvorby a vyhodnocovania indexu. 

Hlasovanie č. 7 

Za:  16 

Zdržal sa: 0 

Proti:  0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu č. 11 

Uznesenie č. 39/2016 

Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť materiál pod názvom: 

Schválenie úkonov súvisiacich s majetkovou účasťou Košického samosprávneho kraja 

v obchodnej spoločnosti Nemocnica novej generácie Michalovce, a.s. 

Hlasovanie č. 8 

Za:  16 

Zdržal sa: 0 

Proti:  0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu č. 12 

Uznesenie č. 40/2016 

Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Rámcová obsahová 

náplň zasadnutí Zastupiteľstva KSK na I. polrok 2017. 

Hlasovanie č. 9 

Za:  16 

Zdržal sa: 0 

Proti:  0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu č. 13 

Uznesenie č. 41/2016 

Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Plán úloh Zdravotnej 

komisie Zastupiteľstva KSK na I. polrok 2017. 

Hlasovanie č. 10 

Za:  16 

Zdržal sa: 0 

Proti:  0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu č. 14 

Uznesenie č. 42/2016 

Zdravotná komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Predĺženie doby 

nájmu nebytových priestorov v zdravotníckych zariadeniach v Košiciach pre poskytovateľov 

zdravotnej starostlivosti. 

Hlasovanie č. 11 

Za:  16 

Zdržal sa: 0 

Proti:  0 
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Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu č. 15 

MVDr. Boleslav Lešo, PhD. – člen komisie a prednosta Okresného úradu v Sobranciach 

informoval členov o situácii pri riešení problémov so žltačkou. Následne informoval komisiu 

o rokovaní pracovnej skupiny k problematike LSPP v okrese Sobrance. Výsledkom jednaní je 

zápisnica zo dňa 7.11.2016, ktorou zainteresované subjekty (zástupca všeobecných lekárov, 

prednosta OÚ, riaditeľ spoločnosti prevádzkujúcej LSPP, zástupca starostov jednotlivých 

obcí) vyjadrujú nesúhlas s plánovanou koncepciou MZSR, t.j. nezaradením Sobraniec medzi 

pevné body budúcej siete poskytovateľov LSPP. 

PhDr. Peter Dringuš – informoval o zasadnutí pracovnej skupiny k LSPP na MZSR, ktorá 

zasadala naposledy 25.10.2016 a najbližšie zasadne dňa 22.11.2016. Požiadavky okresu 

Sobrance budú prednesené prostredníctvom PhDr. Petra Dringuša na predmetnom zasadnutí. 

Košický samosprávny kraj však už medzičasom pôvodnú koncepciu pripomienkoval 

a zasielal na MZSR. V tomto dokumente navrhol zaradiť Sobrance do pevnej siete LSPP pre 

dospelých ako aj LSPP pre deti a dorast, najmä z dôvodu zachovania dostupnosti, 

geografickej polohy, členitosti prostredia, infraštruktúre a blízkosťou štátnej hranice 

s Ukrajinou. Pripomienkovaný bol aj návrh zachovania výjazdovej LSPP len pre Bratislavu 

a Košice. KSK je toho názoru, že práve v týchto mestách je možnosť obyvateľov dopraviť sa 

na LSPP najväčšia (taxi, autobus, električka, trolejbus, automobil a pod.), no v periférnych 

obciach okresu je táto možnosť výrazne obmedzená.  

MVDr. Lešo, PhD. sa touto cestou poďakoval Správe ciest KSK v zastúpení Mgr. 

Bevilaquaovi – vedúcemu pracoviska Sobrance a Ing. Kráľovi – vedúcemu strediska 

v Michalovciach za pomoc pri riešení protipovodňových opatrení a aktívnej účasti na 

protipovodňových komisiách. 

  

K bodu č. 16 

Rokovanie komisie ukončila predsedníčka Zdravotnej komisie Zastupiteľstva KSK MUDr. 

Mária Grüllingová, PhD. Zároveň sa poďakovala prítomným za účasť a všetky podnetné 

poznatky a návrhy.  

 

 

 

 

 

 

 

 

PhDr. Dringuš Peter 

tajomník komisie 

MUDr. Mária Grüllingová 

predsedníčka komisie 

 

 

 

 

 


